
Komisia mobility, dopravy a bezbariérovosti 17.3.2021 o 16:00 

(Online prostredníctvom aplikácie ZOOM ) 

 

Program zasadnutia: 

1.   Schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021. 

3. VZN o odstraňovaní prekážok cestnej premávky správcom cesty  

4. Informácia o parkovacej politike Petržalka 

5. Informácia o možnom rozširovaní kapacít materských škôl 

6. Informácia o pripravovanom projekte cyklotrasa 04   

7. rôzne 

 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Tomáš 

Palkovič. Hlasovanie k vyhotoveniu zápisnice: 

Prítomní: 7 z 11 

Za:7 proti:0      zdržal sa:0       nehlasoval: 0       

    

Komisia DMaB schválila navrhovaný program 

zasadnutia. 

 

K bodu č. 2 

Prezentuje: Adam Sarlós  

 

Komisia DMaB  odporúča miestneho zastupiteľstvu schváliť Návrh Všeobecne  záväzného 

nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23. júna 2020 o poskytovaní a 

výške úhrady za sociálne služby. 

Prítomní: 7 z 11 

Za:6 proti:0 zdržal sa:1 nehlasoval: 



Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu č. 3 

Prezentuje: Ivan Lučanič 

 

1. Komisia DMaB  odporúča miestneho zastupiteľstvu schváliť VZN o odstraňovaní 

prekážok cestnej premávky správcom cesty.  

 

Prítomní: 8 z 11 

Za:1 proti:3 zdržal sa:5 nehlasoval:0 

 

Uznesenie nebolo schválené. Komisia DMaB zároveň žiada úrad, aby v návrhu VZN 

oddelil/zvýraznil časti VZN, ktoré sú nad rámec cestného zákona. Komisia DMaB žiada 
poslať predmetnú právnu analýzu, na základe ktorej bol vypracovaný návrh VZN  

 

K bodu č.4  

Prezentuje: Ivan Lučanič 

Komisia DMaB berie na vedomie informáciu o parkovacej politike Petržalka. 

K predmetnému bodu sa neprijímalo žiadne uznesenie. 

K bodu č.5 

Prezentuje: Jana Hrehorová 

Komisia DMaB berie na vedomie informáciu o možnom rozširovaní kapacít materských 

škôl. Zo strany komisie DMaB je potenciálne rozširovanie kapacít materských škôl vítané. 

K predmetnému bodu sa neprijímalo žiadne uznesenie. 

K bodu č.6 

Prezentuje: Adam Sarlós 



Komisia DMaB berie na vedomie informáciu o pripravovanej cyklotrase 04. K predmetnému 

bodu sa neprijímalo žiadne uznesenie.  

K bodu č.7 

Komisia DMaB žiada úrad o predloženie harmonogramu na debarierizáciu . V rámci bodu 

rôzne prebehla aj diskusia k riešeniu napojenia cyklotrás na Kutlíkovej a aj následné 

napojenie pri chorvátskom ramene, či chýbajúce chodníky pri labutom priechode a zastávke 

jungmanova . Na najbližšiu komisiu doplní Michaela Kozáková. K predmetnému bodu sa 

neprijímalo žiadne uznesenie.  

 

 

 

 

Zapísal: Adam Sarlós Podpis:....................... 

 

Overil: Tomáš Palkovič predseda Podpis:....................... 
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